
3 س�ام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق شم�اره 88498445 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.
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   فضاي بي دفاع شهري در بومهن  
زنگي – بومهن: خيابان شهيد مسعود زاهدي، كوچه وليعصر بيشتر از 
يك سال فاقد هرگونه روشنايي است. ساكنين محل بارها به اداره برق 
مراجعه كرده ولي تاكنون مسئولان اقدامات لازم را به عمل نياورده اند.  
اگر در اين محل براي س��اكنين اتفاقي پيش بيايد، مسئولان جوابگو 

خواهند بود؟ لطفاً رسيدگي كنيد.
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88498445سرويس اجتماعي

داروهاي وارداتي  گران شد،  داخلي ها در صف انتظار
در سياست ثبات قيمت ها، دارو گران مي شود

هرچن�د رئيس س�ازمان غ�ذا و دارو ب�ه مردم 
اطمينان خاط�ر داده بود دارو گران نمي ش�ود و 
با وجود حمايت وزير بهداش�ت از گران نش�دن 
داروي بيم�اران خ�اص و صعب الع�اج، ان�گار 
تغيير پوش�ش بيمه اي برخي داروهاي وارداتي 
موجب ش�ده اس�ت هزينه دارو و درمان برخي 
از بيماري هاي خاص و صعب العاج ب�الا برود. با 
وجود اين دكتر رسول ديناروند، رئيس سازمان 
غذا و دارو تأكيد مي كند: در سياست هاي ثبات 
قيم�ت دارو هيچ تغييري ايجاد نش�ده اس�ت. 
خيلي وقت ها پاي دارو كه به ميان مي آيد با مرگ و 
زندگي يك انسان مواجهيم. هم اكنون بيش از يك 
سال از بحران دارويي مي گذرد و ديگر كمبود و نبود 
دارو دغدغه جدي مردم و مسئولان وزارت بهداشت 
نيست اما بيماران خاص و صعب العلاج با چالش هاي 
تازه اي مواجهند. در حالي كه بنا بود امسال افزايش 
قيمت دارو نداشته باشيم اما برخي داروهاي وارداتي 
گراني محسوسي را تجربه مي كنند، به طور مثال به 
گفته سيدحسن بابايي، مديرعامل و رئيس هيئت 

 rebif مديره جامعه حمايت از بيماران ام اس داروي
از قيمت 600 هزار تومان به 980هزار تومان افزايش 
يافته است. »نورديلت« دارويي  كه براي كودكاني 
با رشد ضعيف، تجويز مي ش��ود نيز  افزايش قيمت 
داشته است. با وجود اين، رئيس سازمان غذا و دارو 
تأكيد مي كند: اين داروها گران نشده بلكه پوشش 

بيمه اي آنها كاهش يافته است. 
   قول تثبيت قيمت دارو از سال قبل

اس��فندماه س��ال گذش��ته در شش��مين همايش 
سامانه هاي نوين دارورساني ايران، رسول ديناروند، 
رئيس س��ازمان غذا و دارو در جم��ع خبرنگاران با 
تأكيد بر حمايت وزارت بهداشت از بيماران به مردم 
اطمينان داد كه بازار دارو در س��ال آينده متلاطم 
نخواهد شد و با گشايش روابط بين المللي و تثبيت 
نرخ ارز، پديده گراني دارو نخواهيم داشت. اما تيرماه 
امس��ال قيمت داروهاي وارداتي با مش��ابه داخلي 
افزايش يافت و اين بار شخص وزير وارد ميدان عمل 
شد و طي نامه اي از سازمان غذا و دارو خواست قيمت 
اين داروها دوباره تعديل شود كه شد. در نهايت اينكه 

رئيس س��ازمان غذا و دارو ش��هريورماه در تشريح 
عملكرد اين س��ازمان در يك س��ال گذشته ضمن 
اشاره به رفع بسياري از كمبودهاي دارويي تصريح 
كرد: نيمه دوم س��ال افزايش قيمت دارو نخواهيم 
داشت و حتي قيمت 200 قلم داروي وارداتي كاهش 
نيز مي يابد. حالا يك ب��ار ديگر پاي بيمه ها به ميان 
آمده است و با وجود آنكه به گفته ديناروند قيمت دارو 
افزايش نداشته اما تغيير در پوشش بيمه اي داروهاي 
وارداتي موجب شده بيماران براي تهيه اين داروها، 

ناگزير از پرداخت هزينه بيشتري باشند. 
   سياست س�ازمان هاي بيمه گر در حمايت 

از توليد ملي
رئيس سازمان غذا و دارو كاهش سهم پوشش بيمه اي 
برخي داروهاي خارجي در نيمه اول امسال را عامل 
گران شدن دارو براي بيماران مي داند اما از احتمال 

افزايش قيمت داروهاي ايراني خبر مي دهد. 
بنا به اظهار ديناروند تغيير قيمت داروها براي بيماران 
به طور كلي به دو ص��ورت رخ مي دهد؛ يكي اينكه 
قيمت دارو تغيير كند و دوم زماني كه ميزان حمايت 

و پوش��ش بيمه اي از داروها تغيير كند، بدون اينكه 
قيمت دارو تغيير كرده باش��د. به گفته وي، پوشش 
سازمان هاي بيمه گر از داروها گاهي تغيير مي كند 
و كم يا زياد مي ش��ود، به خصوص زماني كه داروي 
مشابه ارزان تر وارد فهرست دارويي كشور شود. اين 
اتفاق در نيمه اول امسال هم افتاد و تعدادي از اقلام 
دارويي بدون اينكه افزايش قيمت داش��ته باش��ند، 
به علت كاهش پوش��ش بيمه ها براي بيماران گران 
شدند.  معاون غذا و داروي وزير بهداشت با اشاره به 
افزايش 50 درصدي قيمت برخي داروهاي بيماران 
ام اس  تأكيد مي كند: اين اتفاق ناشي از تغيير پوشش 
بيمه اي است و وزارت بهداشت نمي تواند در اين زمينه 
دخالت كند، البته مي توانيم از سازمان هاي بيمه گر 
موضوع را پيگي��ري كنيم.  فريبرز فرس��اد، رئيس 
انجمن داروسازان كشور هم در گفت وگو با »جوان« 
از اظهارنظر در اين باره خودداري مي كند و مي گويد: 
وزارتخانه براي اين تغييرات قيمتي توجيهاتي دارد، 
بنابراين بهتر است اجازه بدهيم روند كار طي شود زيرا 

آنها در حال تبيين موضوع هستند. 
   داروي داخل مورد تأييد و مؤثر

بنا بر اظهارات ديناروند، سياست سازمان هاي بيمه گر 
اين است كه معمولاً قيمت داروي ارزان تر را مبناي 
پوش��ش قرار مي دهند، به همين علت گاهي داروي 
قديمي كه معمولاً بيمار به آن عادت كرده اس��ت به 
علت ورود داروي ارزان تر براي بيمار گران مي شود؛ 
مس��ئله اي كه عمدتاً در مورد داروهاي وارداتي رخ 
مي دهد. بنا به تأكيد وي بيمه ها به سمت حمايت از 
داروهاي داخلي حركت مي كنند كه كاملاً مؤثر و تأييد 
شده هستند و لازم است پزشكان هم در اين زمينه اين 
داروها رابه بيمارانشان توصيه كنند.  رئيس سازمان 
غذا و دارو مي افزايد: در م��ورد داروهاي توليد داخل 
چون وظيفه وزارت بهداشت بر اساس قانون حمايت 
توليد داخل است براي اينكه داروهاي توليد داخل افت 
كيفيت نداشته باشند يا به علت كاهش توليد با كمبود 
دارو مواجه نشويم، برخي داروهاي توليد داخل تا پايان 
سال افزايش قيمت خواهد داشت. البته افزايش قيمت 
داروهاي توليد داخل طي ماه هاي آينده از سال جاري 
با توجه به افزايش قيمت پايه بيمه اي و حمايت بيمه، 

براي مردم خيلي سنگين نخواهد بود. 
   يك راهكار

بر اين اس��اس، ش��ايد تنها راهكار براي آنكه فشار 
كمتري به بيماران بيايد اين باش��د كه پزش��كان 
اس��طوره برتري داروهاي خارجي را بش��كنند و به 
بيمارانشان اطمينان بدهند داروهاي داخلي هم به 

اندازه داروي وارداتي مؤثرند. 

»ط�ي دو هفت�ه گذش�ته بح�ث آلودگي آب 
ش�هر تهران در اف�كار عمومي مطرح ش�ده 
اس�ت ك�ه بن�ده مس�تنداتي را در خصوص 
آلودگ�ي آب تهران تهي�ه كردم ك�ه با توجه 
به مس�تنداتي كه طبقه بندي ش�ده اس�ت، 
مجاز به انتش�ار عمومي  آنها نيس�تم و آن را 
در اختيار نهاده�اي نظارتي ق�رار مي دهم.«

جملات بالا حرف هاي رئيس كميسيون سلامت، 
محيط زيست و خدمات شهري شوراي شهر تهران 
است كه ديروز در يكصد و س��يزدهمين جلسه 
اين ش��ورا اظهار كرد و از رياس��ت شورا خواست 
تا در جلسات بعدي از اس��تاندار تهران، معاونت 
بهداشتي وزارت بهداشت و مديركل آبفاي تهران 

براي ارائه گزارش در اين شورا دعوت كند. 

موضوع آلودگي آب تهران، مشكل امروز و ديروز 
نيست اما آنچه مردم را بيش از هر چيز ديگري آزار 
مي دهد، اين است كه مسئولان امر با حرف هاي 
ضد و نقيض خود شفافيت را در مورد شفاف ترين 
مايع دنيا از بين ب��رده و به قول مع��روف، خلط 

مبحث كرده اند. 
  نيترات هست، نيترات نيست

كمي به گذش��ته ب��از مي گرديم يعني به س��ال 
1388 كه مشاور زيست محيطي شهردار تهران 
از آلوده بودن منابع زيرزميني آب تهران به علت 
نبود شبكه فاضلاب شهري در اين كلانشهر خبر 
داده و گفته بود: »تهران ش��بكه فاضلاب شهري 
ندارد و به همين علت در زمينه مديريت ش��بكه 
فاضلاب در ميان كلانشهرهاي دنيا، جزو 10 شهر 

آخر جهان به شمار مي آيد.«
هادي حيدرزاده از آلودگي آب تهران و استفاده 
ناگزير از آب هاي زيرزميني به منظور تأمين آب 
آش��اميدني مورد نياز تهراني ها به عنوان چالشي 
جدي و واقعي براي پايتخت نام برد و تأكيد كرد 

كه برخي از مدي��ران از پرداختن ب��ه آن پرهيز 
مي كنند. 

البته در همان زم��ان مديرعامل آبفاي اس��تان 
تهران، حرف و حديث ها درباره آلودگي آب تهران 
را رد ك��رده و گفته بود: آب ته��ران فاقد هرگونه 
آلودگي اس��ت و همان طور كه بارها مطرح شده، 
آلودگ��ي آب تهران فقط در حد ش��ايعه اس��ت. 
هرگونه مش��كل و آلودگي در آب ته��ران از ديد 

آزمايشگاه هاي ما پنهان نمي ماند. 
ولي رئيس وق��ت اداره بهداش��ت آب و فاضلاب 
مركز س��لامت محيط و كار وزارت بهداش��ت به 
اين گفته ها واكنش نشان داده و با اشاره به وجود 
نيترات در مناب��ع آب تهران تصري��ح كرده بود: 
وجود نيترات در آب شرب، ناشي از نبود سيستم 
جمع آوري و دفع فاضلاب است و تا زماني كه اين 
سيستم به صورت كامل اجرا نشود، مطمئناً منابع 

آب تهران آلوده خواهد شد. 

  مستندات غير قابل ارائه 
پنج سال با هزاران خبر ضد و نقيض كه مردم را در 
بلاتكليفي قرار داده بود پيش رفت و هر چند روز 
يك مسئول حرفي مي زد و ديگري آن را تكذيب و 
بعدي زماني براي تحقيق و تفحص طلب مي كرد. 
هر چه بود »آب خوش از گلوي مردم پايين نرفت« 
و يك روز فكر كردند آب نيترات دار مي خورند و 
روز ديگر آبي كه پر از املاح اس��ت و روزهاي بعد 

آب مخلوط شده با فاضلاب و... . 
تا اينكه همين چند روز پيش يك بار ديگر رئيس 
كميسيون س��لامت، محيط زيس��ت و خدمات 
شهري شوراي شهر تهران با تأكيد مجدد بر اينكه 
نيترات آب تهران بيش از حد اس��تاندارد است، 
گفت: »تمامي اس��ناد و مس��تندات مبني بر بالا 
بودن نيترات از حد استاندارد در آب تهران موجود 
است و بنده اين آمادگي را دارم با حضور رسانه ها 
و همچنين مس��ئولان مربوط از جمله پرورش، 

مديركل آبفاي تهران و سياري، معاون بهداشت 
وزير بهداشت و درمان دلايل خود را مطرح كنم.« 
البت��ه بع��د از صحبت هاي رحم��ت الله حافظي 
عكس العمل هايي از طرف وزارت بهداشت و آبفاي 
تهران ص��ورت گرفت و وزير بهداش��ت به عنوان 
عالي ترين مقام سلامت جامعه شخصاً در واكنش 
به اين اظهارات گفت: »دليلي ندارد به مردم دروغ 

بگوييم، آب تهران سالم است.«
دكتر سيدحس��ن هاش��مي ادامه داد: »به دنبال 
مطلبي كه درباره نيتريت آب تهران در ش��وراي 
شهر مطرح ش��د، دستور بررس��ي همه چاه ها را 
داديم. از اين همه چاه در سطح شهر و البته درست 
در زماني كه سطح آب س��دها كاهش يافته بود و 
مجبور به برداشت از چاه ها بودند، ميزان نيتريت 
تنها در سه حلقه چاه بيش��تر از استاندارد بود كه 
مراتب را به دكتر چيت چيان، وزي��ر نيرو انتقال 
داديم و ايشان هم پيگيري كردند و همان جا به من 
گفتند كه چاه را پلمب كنند. حال اينكه ترساندن 
مردم و گفتن اين صحبت ها چه دليلي دارد، بايد از 

خود مطرح كنندگان چنين مسائلي پرسيد.«
ه��ر چ��ه ب��ود آب از آب ت��كان نخ��ورد و فقط 
آلودگي هايش كم و زياد شد تا اينكه روز گذشته 
باز هم رئيس كميسيون سلامت، محيط زيست 
و خدمات شهري شوراي ش��هر تهران ادعاهاي 
قبلي اش را تك��رار كرد. با اين تف��اوت كه اين بار 
گفت »مس��تندات بحث آلودگي آب شهر تهران 
طبقه بندي شده اس��ت و مجاز به انتشار عمومي 
 آنها نيست«؛ جمله اي كه رسانه ها و ملت را غريبه 
دانسته و يك بار ديگر دل نگراني هاي شهروندان 
را دوچندان كرد، جمله اي كه باز هم تكذيبيه ها 
و انتقادات فراواني به دنبال خواهد داش��ت. حال 
مردم مانده ان��د با يك جرع��ه آب و هزار حرف و 
حديث در مورد آن؛ آبي كه سال هاس��ت با نوش 

جان به حلق كسي نرسيده. 

اين آب فقط در حرف و حديث ها آلوده است 

چند سالي است آب خوش از گلوي تهراني ها پايين نرفته

عكس: جوان

سردار نقدي در همايش سبك زندگي اسامي - ايراني 
از نگاه بسيج: 

جامعه زنان هدف دشمن در جنگ نرم  است
عصر ديروز همايش سبك زندگي 
اس�امي - ايراني از نگاه بسيج با 
حضور سردار نقدي، حجت الاسام 
تويس�ركاني و بيش از 3۰۰ بانوي 
فرهيخت�ه و نخبه جامعه بس�يج 
كش�ور در س�الن بصي�رت لان�ه 
جاسوسي سابق امريكا برگزار شد. 
در اين همايش كميسيون هاي عفاف و 
حجاب، اشتغال، خانواده و جمعيت از 
ابتداي صبح ديروز تشكيل جلسه داده 

و در مورد مسائل مربوط به زنان و ترسيم الگوي واحد زن ايراني و اسلامي 
به بحث وگفت وگو پرداختند. ابتداي جلسه نتايج آراي انتخابات مجمع 
بسيج جامعه زنان به اطلاع حاضرين رسيد.  در ادامه همايش سردار نقدي، 
رئيس سازمان بسيج مستضعفين، در مورد زنان شهيد گفت: زنان شهيد 
به بيان ولي امرمان نقش سرنوشت سازي در تغيير مسير تاريخ داشتند و 
اي كاش در اين جلسه ما به جاي سخنراني و بياناتي از اين حقير پيام والا 
و ارزشمند امام بزرگوارمان را كه خطاب به كنگره زنان شهيد بود، مرور 
مي كرديم.  جا دارد كه همه ما خصوصاً بانوان گرامي بس��يج اين پيام را 
حفظ باشند چراكه يك منشور تاريخي و عزتمندانه براي همه ملت ما به 
خصوص زنان بزرگوار است.  سردار نقدي افزود: الگوهاي شرقي و غربي 
مدعي هاي پرسروصدايي هستند كه درونشان خالي است، آنها براي اثبات 
ادعاي خود، ارج  نهادن به زن، رفع تمايز زن و مرد در مورد حقوق، روابط 
و مسائل فردي و اجتماعي را ملاك قرار داده اند و اين مسئله كه در اسلام 
بين زن و مرد تمايز قرار داده شده و اينها از هم متفاوت ديده شده اند را به 
رخ مي كشد. آنها اين تمايز و تفاوت را به تبعيض تعبير مي كنند، در حالي 
كه موضوع اصلي ورودي ها نيستند و بايد مقايسه شود بين زن نه شرقي و 
نه غربي و الگوهاي آنها و بايد خروجي و محصول كار را مقايسه كرد.   وي 
اضافه كرد: آنها وقتي به نقش زن در جامعه ما و آرامش و امنيت اخلاقي 
كه به بركت اسلام در جامعه ما رواج دارد و به پيشرفت هاي علمي و حضور 
در عرصه اجتماعي و نقش آفريني هاي مؤثر اقتصادي زنان نگاه مي كنند، 
چشمشان از حدقه درمي آيد و حسادت آنها را به دشمني مي كشاند تا هر 
كاري مي توانند بكنند تا اين الگو به جهان معرفي نشود چون اين الگو آنها 
را رسوا مي كند.  وي خاطرنشان كرد: جاي تعجب نيست كه دشمن خط 
مقدم جنگ نرم را روي جامعه زنان گذاشته و نمي خواهد اين الگو استمرار 
پيدا كند و بركات آن روشن شود. ما نيز بايد هوشمندانه برخورد كنيم و 
بايد جامعه مبتذل غرب را به خاطر منزلت به خاك كشيده شده زنان به 
چالش بكش��يم و آنها را موآخذه كنيم.  در اي��ن گردهمايي از 30عنوان 
كتاب از جمله كتاب»ترسيم مسئله زن وخانواده در گفتمان مقام معظم 
رهبري« رونمايي شد و از خانواده  سه ش��هيد حرم توسط سردار نقدي 

تجليل به عمل آمد. 

   از امريكاي وحشي و حيله گر انتظار توافق نيست
رئيس سازمان بسيج مستضعفين گفت: اگر مذاكره كنندگان ما اصول و 
خط قرمزها را همانند گذشته رعايت كنند، ماهيت طرف مقابل آشكار 

و در نهايت پيروزي از آن ملت ما خواهد شد.  
به گزارش مهر، س��ردار محمدرضا نقدي ديروز در حاشيه همايش 
س��بك زندگي اس��لامي ايراني از نگاه بس��يج با حض��ور در جمع 
خبرنگاران و با اشاره به مذاكرات هسته اي ايران با 1+5 گفت: ما با 
انجام اين مذاكرات داريم با آنها اتمام حجت مي كنيم. وي افزود: از 
امريكا با آن ذات وحشي و حيله گرانه اي كه دارد و تماماً براي بشريت 
تلخي به همراه داش��ته هيچ انتظاري نمي رود ك��ه ما در مذاكرات 

شاهد خروجي قابل توجه يا توافق مورد نظر باشيم. 
رئيس سازمان بسيج مستضعفين با اش��اره به سخنان مقام معظم 
رهبري كه فرمودن��د من به مذاكرات خوش��بين نيس��تم، گفت: 
بزرگ ترين و جدي ترين قدرتي كه مقابل اس��تكبار ايستاده مقام 
معظم رهبري اس��ت و موضع هوش��مندانه رهبر انقلاب به عنوان 
بزرگترين دش��من امريكا در هر صورت موفقي��ت را از آن ملت ما 
خواهد كرد. وي تأكيد كرد: ملت ما حج��ت را در دنيا تمام خواهد 
كرد و در هر صورت نيز پيروزي از آن مل��ت ايران خواهد بود و اگر 
مذاكره كنندگان ما اصول مورد نظر و خط قرمزها را همانند گذشته 
رعايت كند ماهيت طرف مقابل )امريكا( آشكار و تسليم خواهند شد 

و ما در نهايت به حقوق حقه خود خواهيم رسيد. 

نام نويسي از اولويت هاي تا 400 
در ظرفيت خالي كاروان هاي عمره

دارندگان اسناد وديعه گذاري عمره تا اولويت 4۰۰ در سراسر كشور از 
امروز مي توانند در ظرفيت هاي خالي كاروان هاي عمره ثبت نام كنند. 
 سازمان حج و زيارت طي اطلاعيه اي اعلام كرد: تمامي دارندگان اسناد 
وديعه گذاري عمره مفرده در بانك ه��اي ملي و ملت تا اولويت 400 از 
روز سه شنبه چهارم آذرماه مي توانند در ظرفيت هاي خالي كاروان هاي 
عمره 94- 93 ثبت نام كنند.  بر اساس اين اطلاعيه، متقاضيان ثبت نام 
در كاروان هاي عمره كه بر اس��اس اين اطلاعيه براي نام نويس��ي در 
كاروان ها فراخوان شده اند، بايد قبل از نام نويسي در كاروان ها، تقاضاي 
تش��رف به عمره 94- 93 و گروه بندي را در س��امانه فاخر به آدرس 
fakher. haj. ir ثب��ت كنند.  پيش از اي��ن اولويت هاي يك تا 350 
عمره مفرده و همچنين دارندگان اسناد قديمي ثبت نامي عمره مربوط 
به س��ال 1386 به قبل، براي نام نويسي در كاروان هاي عمره فراخوان 
شده بودند.  لازم به يادآوري است تمامي دارندگان اسناد وديعه گذاري 
عمره مفرده مي توانند در ظرفيت هاي خالي كاروان هاي عمره اعزامي 

در آذرماه ثبت نام كنند. 
 ---------------------------------------------------

رئيس سازمان بهزيستي خبر داد 
اجراي طرح كشوري كاهش طلاق 

از هفته آينده
رئي�س س�ازمان بهزيس�تي كش�ور از اج�راي طرح سراس�ري 
پيش�گيري و كاه�ش طاق ط�ي هفته آين�ده خب�ر داد و گفت: 
تدوين س�ند جام�ع س�المندي در محوره�اي مختلف ب�ه اتمام 
رسيد و پس از تصويب شوراي ملي س�المندان اجرايي مي شود. 
 دكتر همايون هاش��مي افزود: طرح كاهش طلاق به صورت آزمايشي 
سال گذشته در استان يزد اجرا شد، به طوري كه باعث رضايت زوجين 
و همچنين كاهش 50درصدي آم��ار طلاق ش��د.  وي تأكيد كرد: بر 
همين اساس قصد داريم طرح جامع مداخله در حوزه كاهش طلاق و 
پيشگيري از آن را تا پايان آذر در همه استان ها و شهرستان هاي كشور 
اجرايي كنيم.  رئيس سازمان بهزيس��تي در مورد تدوين پيش نويس 
س��ند ملي س��المندان نيز گفت: تدوين نهايي اين س��ند با همكاري 
دستگاه هاي مرتبط و سازمان ملل و همچنين تشكل هاي غيردولتي 
در حوزه بين الملل انجام شد و اين سند براي ارائه و رونمايي در شوراي 
ملي سالمندان آماده است.  وي با اشاره به اينكه اين سند جامع منزلت 
سالمندان با افق چشم انداز است، گفت: بخش پزشكي مبحث كوچكي 
از موضوع سالمندي است كه در اين سند ديده شده است.   به گفته وي 
اين سند نهايي شده اما تصويب و اجرايي شدن آن حتماً نياز به مصوبه 

شوراي ملي سالمندان دارد كه آن نيز به زودي عملياتي خواهد شد.

قاليباف در چهارمين دوره مجمع شهرداران آسيايي : 
مشكلات شهرها در بهره نبردن 

از مؤلفه هاي اقتصادي است 
شهردار تهران در مراسم افتتاحيه چهارمين دوره مجمع شهرداران 
آسيايي كه در شهر هايكو چين برگزار شد با تأكيد بر ضرورت اجراي 
عدالت اجتماعي، فضايي و كاهش فاصله 
طبقاتي در فضاهاي شهري گفت:همه ما 
به ساختن ش�هري براي زندگي بهتر، 
ام�ن و برخ�وردار از لح�اظ اقتصادي 
براي تعالي بش�ر معتقدي�م. از اين رو 
لازم اس�ت راه حل هاي بومي مبتني بر 
مشخصه  اقتصادهاي ملي و س�اختارهاي فرهنگي آسيا را بيابيم. 
محمدباقر قاليباف، صبح روز گذش��ته در اين مراس��م ه��دف از اين 
گردهمايي را ارائه دستاوردها و به اشتراك  گذاري راه  حل ها در مقابل 
مشكلات مشترك عنوان كرد و گفت: هم انديشي شهرها فرصتي است 
كه اميدوارم با ايجاد يك ش��بكه همكاري در راس��تاي توسعه پايدار 
شهرها، رشد و ارتقا را در جهان رقابتي مدرن به ارمغان بياورد.  به گفته 
وي جهاني شدن و محلي شدن و همچنين توسعه اقتصادي و فناوري 
نه تنها نقش شهرها را در فعاليت هاي جهاني افزايش داده، بلكه رقابت را 
در ميان شهرهاي مختلف نيز تشديد كرده است. از اين رو در بستر رقابت 
جهاني، جمعيت و موقعيت اقتصادي برخي ش��هرها در حال افزايش 
است، در حالي  كه برخي ديگر در حال تحمل ركود اقتصادي يا كاهش 
جمعيت خود هس��تند.   وي در ادامه با بيان اينكه همه ما به ساختن 
شهري براي زندگي بهتر، امن و برخوردار از لحاظ اقتصادي براي تعالي 
بشر معتقديم، بر ضرورت يافتن راه حل هاي بومي مبتني بر مشخصه  
اقتصادهاي ملي و س��اختارهاي فرهنگي آس��يا تأكيد كرد.   به گفته 
قاليباف موفقيت در اين عرصه به شناخت فرصت  ها، اتكا به امتيازات 
نسبي موجود و ايجاد امتيازات رقابتي وابسته است كه سبب مي شود 
شهرها روند جهاني سازي را براي منافع خودشان بهينه تر مديريت كنند.  
وي در ادامه پيشنهاد داد راهكار هاي مقابله با فقر شهري با تأكيد بر ارائه 
راهكار هاي عملياتي مختص قاره آسيا مورد بررسي قرار گرفته و در اين 
راستا مواردي همچون ايجاد درآمد هاي پايدار شهري، اصلاح الگو هاي 
قيمت گذاري خدمات  شهري، آسان سازي دسترسي دولت  هاي محلي 
به بازار سرمايه و مش��اركت بخش خصوصي در دستور كار كميسيون 
چالش  هاي مشترك مجمع شهرداران آسيايي قرار گيرد.  به گفته وي، 
طراحي مس��يري براي يك اقتصاد پايدار تنها راه پيش روي شهرها به 
شمار مي رود و اين امر موضوعي است كه دستور كار فردا نيست، بلكه 

ضرورت امروز است. 
 ايجاد وحدت و همگرايي بيشتر ميان شهرهاي جهان اسام 
 همچنين ش��هردار تهران در جريان ديدار با اعضاي ش��وراي ش��هر 
لبنان و فلسطين بر ايجاد زمينه هاي وحدت و همگرايي بيشتر ميان 
شهرهاي جهان اسلام تأكيد كرد. در جريان اين ديدار شهردار بعلبك 
ضمن تقدير از قاليباف به منظور بنيانگذاري مجمع شهرداران آسيايي 
تصريح كرد: ضروري اس��ت رابطه ميان ش��هرهاي اسلامي به شكل 
گسترده تري ايجاد ش��ود تا با وضع قوانين اس��لامي بتوانيم احترام و 
كرامت را ميان مردم گسترش دهيم و نقش مهمي در توسعه شهري 
و اقتصادي داشته باش��يم.  وي به ايجاد برخي فشارهاي اقتصادي از 
سوي كشورهاي سلطه گر عليه كشورهاي اسلامي اشاره و بر ضرورت 
همگرايي بيشتر شهرهاي اس��لامي به منظور توسعه اقتصاد شهري 
تأكيد كرد.   شهردار تهران گفت: در ميان كشورهاي اسلامي، فلسطين 
و لبنان از اهميت بيشتري براي تهران برخوردار هستند و ضروري است 
فارغ از مجمع شهرداران آس��يايي، انسجام بيشتري ميان اين شهرها 

نيز وجود داشته باشد. 

زهرا چيذري 
   گزارش  يك

محمدرضا هاديلو
   گزارش 2

   خبر

مدي�ركل ارزياب�ي عملك�رد وزارت آم�وزش وپ�رورش 
گف�ت: نظام نام�ه نظ�ارت و بازرس�ي در ح�ال تدوي�ن 
اس�ت و در اي�ن زمين�ه س�امانه پاس�خگويي ب�ه ش�كايات 
در چند اس�تان به صورت آزمايش�ي را ه اندازي ش�ده اس�ت 
سيدرحيم ميرش��اه ولد در گردهمايي مس��ئولان ارزيابي عملكرد 
شهرس��تان هاي اس��تان تهران از راه اندازي س��امانه پاسخگويي 
به شكايات در چند اس��تان به صورت آزمايش��ي خبر داد و اظهار 

كرد: ظرفيت هاي بس��ياري در آموزش و پرورش مغفول مانده كه 
بسيارقابل توجه است. 

مديركل ارزيابي عملك��رد وزارت آموزش و پ��رورش تصريح كرد: 
آموزش و پرورش بايد مولد و ايده پرداز باشد، زيرا آموزش و پرورش 
با در اختيار داش��تن پتانس��يل هايي همچون مدير مدرسه، معلم، 
دانش آموز و اولي��اي دانش آموزان بخش عظيم��ي از ظرفيت هاي 
جامعه را در اختيار دارد.  وي افزود: سامانه پاسخگويي به شكايات 

طراحي شده و به صورت آزمايش��ي در استان هاي تهران، خراسان 
رضوي، چهار محال و بختياري و قزوين در حال اجرا است كه هدف از 
طراحي اين سامانه حذف انبوه پاسخگويي سريع با شكايات است. 

مديركل ارزيابي عملكرد وزارت آموزش و پرورش خاطرنشان كرد: 
سالم س��ازي روابط اداري و پاس��خگويي به ارباب رجوع مهم ترين 
شاخصه ارزيابي عملكرد است و در واقع زماني خطا در مديريت اتفاق 

مي افتد كه ارزيابي عملكرد درست عمل نكند. 

راه اندازي سامانه پاسخگويي به شكايات در وزارت آموزش و پرورش

اعلام جزئيات جديد بيمه تكميلي 
بازنشستگان تأمين اجتماعي

رئيس كانون عالي بازنشستگان و مستمري بگيران تأمين اجتماعي 
به اعام جزئيات قرارداد جديد بيمه تكميلي بازنشستگان پرداخت 
و چگونگي بهره مندي اين اقش�ار را از اين قرارداد تش�ريح كرد. 
علي اصغر بيات به اع��لام جزئيات ق��رارداد جديد بيم��ه تكميلي براي 
بازنشستگان تأمين اجتماعي پرداخت و اظهار كرد: در ابتدا قرارداد را به 
مناقصه گذاشته و به 27 ش��ركت نامه زديم و وارد يك چانه زني جدي با 
شركت ها شديم زيرا مي خواستيم قيمتي كه بر سر آن به توافق مي رسيم 
در حد توان مجموعه باشد و سرويس خوبي خريداري كنيم. وي افزود: 
در نهايت با شركت بيمه آتيه سازان حافظ با قيمت 23 هزار و 200 تومان 
قرارداد بستيم. مبلغ تعهدات سال گذشته 20 هزار و 200 تومان بود كه 
در قرارداد جديد سقف اين تعهدات براي اعمال جراحي از هشت به 10 
ميليون تومان رس��يد و تعهد ارائه خدمت به بيماران خاص تا سقف 10 
ميليون تومان ارتقا يافت.  وي اظهار كرد: افرادي كه در ليست آبان ماه قرار 
داشتند به صورت اتوماتيك تحت پوشش قرار گرفتند و نيازي به مراجعه 
ندارند.  رئيس كانون عالي بازنشستگان و مستمري بگيران تأمين اجتماعي 
تصريح كرد: اما افرادي كه در سنوات گذشته به هر علتي تحت پوشش 
بيمه تكميلي قرار نگرفته اند و بازنشسته جديد هستند از تاريخ اول آذر به 
مدت سه ماه فرصت دارند تا در صورت تمايل وارد اين قرارداد شوند. اين 
افراد مي توانند به كانون هاي بازنشستگي شهرستان هاي محل سكونت 
خود مراجعه و ثبت نام كرده، فرم رضايت پر كنند و ثبت نام خود را انجام 
دهند.  وي اعلام كرد: از سوي ديگر افرادي كه تمايل ندارند تحت پوشش 
بيمه تكميلي باش��ند، س��ه ماه فرصت دارند به كانون هاي بازنشستگي 
شهرستان محل سكونت خود مراجعه و فرمي را پر كنند و از ادامه قرارداد 
خود انصراف دهند. بر اين اساس اگر مبلغي به عنوان حق سرانه طي اين 

سه ماه از حقوقشان كسر شود، به آنها عودت داده خواهد شد. 


